



1、中英文企业名称、地址

北汽福田汽车股份有限公司 BEIQI FOTON MOTOR CO.,LTD.

北京市昌平区沙河镇沙阳路老牛湾村北

Shayang Road, Shahe Town, Changping District, Beijing City

2、中英文企业及产品简介

北汽福田汽车股份有限公司（简称福田汽车）是中国品种最全、规模最大的商用车企业。福田汽车成立于1996年8月28日，现有资产300多亿元，员工近4万人，累计产销汽车650万辆，位居世界商用车行业第一位。2014年度，福田汽车品牌价值达671.27亿元，位居汽车行业第四位，商用车领域排名第一。

Beiqi Foton Motor Co., Ltd. (Foton Motor for short) is China's most complete varieties, the largest commercial vehicle manufacturer. Foton Motor established on August 28, 1996. With total assets of more than 300 one hundred million yuan, the staff of nearly 40000 people, having produced and sold 6.50 million vehicles, the company is #1 Global commercial vehicle manufacturer by sales volume. Foton Motor brand value reaches 67.127 billion yuan in 2014, Ranks fourth among all Chinese automotive groups, Ranked #1 Chinese commercial vehicle brand.



福田汽车涵盖卡车、VAN、皮卡、SUV、客车、工程机械类等在内的全系商用车业务及产品。旗下拥有欧曼、欧辉、欧马可、图雅诺、风景、萨瓦娜、拓陆者、蒙派克、雷萨等汽车产品品牌。

Foton currently have whole series of commercial vehicles business and products, including trucks, VAN, pickup trucks, SUV, buses, engineering machineries, etc. Brands includes : AUMAN, AUV, AUMARK, VIEW, TOANO, SAUVANA, TUNLAND, GRATOUR and LOXA, etc.



3、企业联系方式

电话：010-80708888

邮箱：shcbb@foton.com.cn